
 

Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

                            Z á p i s n i c a 

z druhého zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 

ktoré sa konalo dňa 30.3. 2023 v zasadačke Obecného úradu. 

------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 

  

Prítomní občania :  viď prezenčná listina 

 

                          

  

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Kučera privítal 

prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Starosta obce p. Kučera predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 

zasadnutie riadiť.  

 

                    P r o g r a m 

 

1./ zahájenie 

2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4./ Správa o činnosti obecného úradu 

5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

6./ Rôzne 

7./ Diskusia 

8./ Schválenie uznesení 

9./ Záver                       

 

 

Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

      

    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda : Mgr. Molnárová 

Za členov : p. Hrušková, p. Hano 

Overovatelia zápisnice : Ing. Keľo, p. Petríková                                                             

 

 

Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 

 

    Starosta obce p. Kučera informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 

predchádzajúcom zasadnutí boli splnené.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 

       

     Starosta obce p. Kučera oboznámil poslancov a prítomných občanov o činnosti 

Obecného úradu od posledného zasadnutia. Podarilo sa nám prepísať parcelu pred 

budovou Mlyna zo Slovenskej republiky do vlastníctva obce, ďalej sa budú ešte 

zameriavať ostatné parcely a potom sa budú riešiť obytné priestory, ktorých 

vlastníkmi sú p. Mišurák s manželkou. Máme možnosť čerpať peniaze z Plánu obnovy 

ako aj z MAS na rekonštrukciu kultúrneho domu vo Veľkých Teriakovciach. Oslovili 

sme firmu DUOprojekt z Banskej Bystrice , ktorí sa zaoberajú projektami 

a výzvami z Plánu obnovy rekonštrukcia sa bude týkať vonkajšej časti kultúrneho 

domu, zateplenie a oslovili sme p. Vargovú o vypracovanie projektu 

 rekonštrukcia vnútorných zariadení KD, výstavba nových sociálnych zariadení, 



poslanci s danými projektami jednohlasne súhlasili. Od 15.marca sme zobrali 

dvoch pracovníkov na dobu určitú do konca novembra. Začali sme s vysekávaním 

kríkov v cintoríne.  Z oddelenia dokladov v Rimavskej Sobote prišiel zoznam 

držiteľov vodičských preukazov, obec bude žiadať zadržať vodičský preukaz tým 

občanom , ktorí si nesplnili záväzky voči obci. Pripravujeme výmery na daň 

z nehnuteľností ako aj ostatné poplatky na rok 2023. 

 

 

 

 

 

Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

       

       V najbližších dňoch začneme s výmenou káblov obecného rozhlasu vo 

Vrbovciach a s rekonštrukciou rozhlasu vo Veľkých Teriakovciach. V mesiaci apríl 

začneme s maľovaním Domu smútku. V cintoríne v Malých Teriakovciach upravíme 

bránu pre uloženie kontajnera. V Materskej škole vo Veľkých Teriakovciach 

uskutočníme výrub stromov, nakoľko sú suché a mohli by spôsobiť škody na majetku 

ako aj úraz.   

  

Ad 6./ Rôzne       

 

  Na dnešnom zasadnutí boli poslanci ako aj prítomní občania oboznámení 

s auditom za rok 2021.Bola predložená žiadosť p. Mittera Marcela o ponechanie 

panelov na parcelách v k.ú. Vrbovce nad Rimavou z toho dôvodu, že menovaný chce 

na uvedených paneloch skladovať štiepku. Poslanci navrhli aby p. Mitter zistil 

názory občanov Vrboviec na danú situáciu a písomne ich predložil Obecnému úradu. 

Bola predložená žiadosť o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku 

a poskytovanie sociálnej služby v zariadení pre seniorov- celoročný pobyt pre 

obyvateľov obce rok 2023.Poslanci nesúhlasili nakoľko obec nemá dostatok 

finančných prostriedkov na financovanie soc. zariadení. Pán poslanec Hano 

navrhol obnoviť webovú stránku obce, poslanci súhlasili , ale suma nesmie 

prekročiť 60 EUR. P. starosta oboznámil poslancov a prítomných občanov , že Deň 

obce sa bude konať 5.augusta 2023.Poslanci súhlasili a schválili sumu 4000,00 

Eur. Starosta obce p. Kučera informoval prítomných , že obec sa má postarať 

o vojnové hroby  a preto sme požiadali akad. sochára p. Filu o vypracovanie 

cenovej ponuky. Suma bola závratná 24 517 EUR a preto poslanci nesúhlasili 

s obnovou vojnových hrobov za túto cenu. Starosta obce informoval , že máme 

čiernu skládku vo Vrbovciach , ktorú bude treba zlikvidovať.  

 

Ad 7./ Diskusia 

 

      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 

 

 

p. Blaško  -  občan – sa pýtal, či už prišla odpoveď od Slovenskej republiky  

              ohľadne smreka pred bytovkou Vrbovce nad Rimavou, ďalej  

              sa pozastavil nad tým , že obec chce likvidovať čiernu skládku na  

              cudzom pozemku a so skládkou na obecnom pozemku nerobí nič        

                 

 

p. Kučera – starosta – odpovedal, že ešte neprišla odpoveď, a na odstránení  

                       skládky na obecnom pozemku bol upozornený p. Kantárik 

                       a sľúbil, že skládku odstráni            

                        

 

p. Palkovič – občan- mal pripomienku k výrubu topoľov, výrub bol schválený    

                     pred dvoma rokmi, ďalej navrhol, že pri výrube stromov v MŠ 

                     by pomohli aj hasiči     

                             

 



 

p. Kučera – starosta- odpovedal, že sa hľadá firma ktorá by to vedela spraviť  

                      za rozumnú cenu. 

 

p. Kadášová – občan sa pýtala za oplotenie od Petrinca až po kopec 

 

p. Kučera- starosta – odpovedal, že keď sa bude robiť plot v MŠ tak by sa   

                      oplotilo aj od Petrinca 

                   

 

 

                                   

Ad.8./ Schválenie uznesení  

 

Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 

schválené  

 

 

Ad 9./ Z á v e r 

        

       Starosta obce p. Kučera poďakoval prítomným poslancom  a občanom za účasť 

na  zasadnutí obecného zastupiteľstva a vyhlásil ho za ukončené. 

 

 

 

Starosta obce: 

 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 

                                         Ing. Keľo, p. Petríková 

                                                     

                                                          

 

 

 

  


